
CE认证标准：EN 1177《冲击衰减操场铺面 -
测定冲击衰减的测试方法》

产品名称 CE认证标准：EN 1177《冲击衰减操场铺面 -
测定冲击衰减的测试方法》

公司名称 深圳市实测通技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 测试周期:5-7天
寄样地址:深圳宝安
价格费用:电话详谈

公司地址 深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二
单元705

联系电话 17324413130 17324413130

产品详情

标准编号 Standard/Code 标准名称 Standard Title
EN 1177 Impact attenuating playground surfacing - Methods of test for determination of impact attenuation

This European Standard specifies the test apparatus and the impact test methods for determining the impact
attenuation of surfacing by measuring the acceleration experienced during impact. Test apparatus in compliance with
this standard are applicable to tests carried out in a laboratory or on site by either methods described. NOTE The test
methods described in this standard are also applicable for impact areas required in other standards than for
playground equipment, e.g. for outdoor fitness equipment and parkour equipment. 

本欧洲标准规定了通过测量冲击过程中所经历的加速度来确定表面冲击衰减的试验设备和冲击试验方法
。 符合本标准的测试设备适用于在实验室或现场通过所描述的任一方法进行的测试。 注：本标准中描述
的测试方法也适用于游乐场设备以外的其他标准中要求的冲击区域，例如游乐场设备。
适用于户外健身器材和跑酷器材。

Test Requirement 测试要求：

冲击减震游乐场铺面

Sample Size 样品数量 / 送样规格: 1m x 1m x 样品10套Lead Time / TAT (Turn Around Time) 测试周期:
常规服务 Regular service 9 working days



Report Summary 报告摘要:
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